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ChargePoint® Home Flex
NACS Cable Retrofit Kit

Quick Reference Guide

This guide contains important instructions for the Home Flex that shall be used for the
installation, operation and maintenance of the kit. Do not install your NACS Cable Retrofit Kit until
you have downloaded and read the instructions at the link below.

Please scan this QR code or visit
https://www.chargepoint.com/guides and find the
"ChargePoint Home Flex" section for full instructions
for your NACS Cable Retrofit Kit.

DANGER: RISK OF SHOCK. Before performing any procedure, you must disconnect the power to the
charging station at the service panel. Follow local code to de-energize the applicable circuit and lock
out/tag out the disconnect before proceeding. Use a multimeter to test that power is off. Keep power off
for the circuit until all cover panels are correctly reinstalled and the work is complete. FAILURE TO
FOLLOW THESE INSTRUCTIONS CAN RESULT IN SERIOUS INJURY, LOSS OF LIFE, OR PROPERTY
DAMAGE.

CAUTION: Use low torque settings when working with power tools during installation or servicing. Over-
torquing can damage the equipment.

IMPORTANT:When you service a charging station, ChargePoint recommends taking a photo before
removing each part, so you can refer to the photo when reassembling.

Note: For assistance, go to chargepoint.com/support and find your region’s technical support 
number.

Product Disposal

Do not dispose of as part of unsorted domestic waste. Inquire with local authorities regarding proper 
disposal. Product materials are recyclable as marked.

Document Accuracy
The specifications and other information in this document were verified to be accurate and 
complete at the time of its publication. However, due to ongoing product improvement, this 
information is subject to change at any time without prior notice. For the latest information, see 
our documentation online at chargepoint.com/guides.

https://www.chargepoint.com/support/
https://www.chargepoint.com/guides/


Copyright and Trademarks

©2013-2023 ChargePoint, Inc. All rights reserved. This material is protected by the copyright laws of the United
States and other countries. It may not be modified, reproduced, or distributed without the prior, express written
consent of ChargePoint, Inc. ChargePoint and the ChargePoint logo are trademarks of ChargePoint, Inc., registered
in the United States and other countries, and cannot be used without the prior written consent of ChargePoint.

Symbols

This guide and product use the following symbols:

DANGER: Risk of electric shock

WARNING: Risk of personal harm or death

CAUTION: Risk of equipment or property damage

IMPORTANT: Crucial step for installation success

Read the manual for instructions

Ground/protective earth

Please scan this QR code or visit https://www.chargepoint.com/guides and find the "ChargePoint Home Flex"
section for full instructions for your NACS Cable Retrofit Kit.
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ChargePoint® Home Flex
Trousse de mise à niveau de câble NACS 

Guide de référence rapide

Le présent guide contient des instructions importantes concernant les bornes Home Flex. Suivez-
les attentivement durant l'installation, l'utilisation et l'entretien de la trousse. N'installez pas votre 
trousse de mise à niveau de câble NACS tant que vous n'avez pas téléchargé et lu les instructions 
sur le lien ci-dessous.

Veuillez scanner ce code QR ou vous rendre
sur https://www.chargepoint.com/guides à la section 
«ChargePoint Home Flex» pour obtenir des 
instructions complètes concernant votre trousse de 
mise à niveau de câble NACS.

DANGER : RISQUE D’ÉLECTROCUTION. Avant d’effectuer toute procédure, vous devez débrancher 
l’alimentation de la borne de recharge au niveau du panneau électrique. Suivez la réglementation locale 
pour mettre hors tension le circuit concerné et verrouillez/étiquetez le sectionneur avant de continuer. 
Utilisez un multimètre pour vérifier que l’alimentation est coupée. Maintenez le circuit hors tension 
jusqu'à ce que tous les panneaux de protection soient correctement réinstallés et que le travail soit 
terminé. LE NON-RESPECT DE CES INSTRUCTIONS PEUT ENTRAÎNER DES BLESSURES GRAVES, VOIRE 
MORTELLES, OU DES DOMMAGES MATÉRIELS.

ATTENTION : Utilisez des réglages de couple faible lorsque vous travaillez avec des outils électriques
pendant l’installation ou l’entretien. Un couple de serrage excessif peut endommager l’équipement.

IMPORTANT : Lorsque vous faites l'entretien d'une borne de recharge, ChargePoint vous recommande de
prendre une photo de chaque pièce avant de la retirer afin de pouvoir vous y référer au cours du
remontage.

Remarque : Pour obtenir de l’aide, rendez-vous sur chargepoint.com/support et trouvez le 
numéro d'assistance technique de votre région.

Mise au rebut

Ne le jetez pas avec les déchets ménagers non triés. Renseignez-vous auprès des autorités 
locales concernant la mise au rebut. Les matériaux recyclables du produit sont identifiés.

https://www.chargepoint.com/support/


Exactitude des documents

Les spécifications et autres renseignements contenus dans le présent document ont été vérifiés pour s’assurer 
qu’ils sont exacts et complets au moment de leur publication. Toutefois, en raison de l’amélioration continue du 
produit, ces renseignements peuvent être modifiés en tout temps sans préavis. Pour obtenir les informations les 
plus récentes, consultez notre documentation en ligne à l'adresse chargepoint.com/guides.

Droit d’auteur et marques de commerce

©2013-2023 ChargePoint, Inc. Tous droits réservés. Ce document est protégé par les lois sur le droit d’auteur des 
États-Unis et d’autres pays. Le contenu ne peut être modifié, reproduit ni distribué sans l'autorisation écrite 
préalable et expresse de ChargePoint, Inc. ChargePoint et le logo de ChargePoint sont des marques de commerce 
de ChargePoint, Inc., déposées aux États-Unis et dans d'autres pays. Ils ne peuvent être utilisés sans l'autorisation 
écrite préalable de ChargePoint.

Symboles

Ce guide et ce produit utilisent les symboles suivants :

DANGER : Risque d'électrocution

AVERTISSEMENT : Risque de blessure ou de mort

ATTENTION : Risque de dommages matériels ou à l’équipement

IMPORTANT : Étape cruciale pour la réussite de l'installation

Lire le guide pour obtenir des instructions

Mise à la terre/masse de protection

Veuillez scanner ce code QR ou vous rendre sur https://www.chargepoint.com/guides à la section 
«ChargePoint Home Flex» pour obtenir des instructions complètes concernant votre trousse de mise à niveau 
de câble NACS.
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